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گفت وگوی صبا با عوامل فیلم سینمایی»بچه های طوفان«

فیلمی که زیر باران خیس شد! 
 »بچه های طوفان« به نویسندگی عبدالجبار دلدار، کارگردانی صادق صادق دقیقی و تهیه کنندگی پروانه مرزبان، 
فیلمی است که قصه کودکان و نوجوانان و افکار قهرمانانه آنها را روایت می کند. در خلاصه این فیلم آمده است: “در 
اثر سیل و طوفان شدید تعدادی از مردم جان خود را از دست داده اند، رضا به همراه دوستانش تصمیم می گیرند هر 
طور شده کمک حال خانواده و مردم باشند اما قهرمان بودن سخت است و ...” این فیلم از اسفند ماه ۱40۱ اکران خود را در سینما 
آغاز کرد و زین پس قرار است اکران آنلاین خود را برای مردم هنر دوست ایران شروع کند. دراین فیلم هنرمندانی چون پژمان 
بازغی، مریم بوبانی، ونوس کانلی، پرهام دلدار، ضا ناجی و... به ایفای نقش پرداخته اند. همچنین این فیلم با حضور در جشنواره ها 
موفق به کسب جوایز متعددی شده است من جمله؛ تندیس سیمین بهترین فیلم از جشنواره بین المللی فیلم رشد، پروانه زرین 
بهترین دستاورد فنی و هنری از جشنواره بین المللی فیلم کودک و نوجوان اصفهان، برنده جایزه بهترین بازیگر نوجوان از جشنواره 
بین المللی فیلم کودک و نوجوان اصفهان.، برنده تندیس و دیپلم افتخار بهترین فیلم و بهترین بازیگر زن  از جشنواره بین المللی 
تولیدات چند رسانه ای میراث فرهنگی و گردشگری، و شرکت در بخش مسابقه جشنواره فیلم سینه کنید هلند، از افتخارات این 
فیلم است. خبرنگار صبا با تهیه کننده، کارگردان و بازیگر فیلم بچه های طوفان گفت و گویی داشته است که در ادامه می خوانید.

گفت و گو

سمیه خاتون

پروانه مرزبان: 
برای بچه های طوفان مادری کردم

پروانه مرزبان، تهیه کننده سینما است که سابق بر این تهیه 
کنندگی فیلم های بزرگ مرد کوچک، فیلم تا آمدن احمد، ستاره 

قطبی، ماهیگیر کوچک و... را برعهده داشته است. 
در ابتدا هر چه می خواهد دل تنگ ات بگو....

برای این فیلم مادری کردم! ســکانس هایی از این فیلم در 
سیل فیلمبرداری شده است وقتی پسرم برای تصویربرداری 
از این سکانس ها داوطلب شد، برای من خیلی اضطراب آور بود، 
چرا که وقتی از اخبارهای نگران کننده ای که سیل بر سر مردم 
آورده مطلع می شدم، نمی توانستم این اجازه را به او بدهم، اما 
به خاطر اینکه فیلم سرنوشت خوبی داشته باشد، راضی شدم... 
در حالی که بسیار متاثر و نگران بودم که اگر این سیل خودش را 
ببرد من چه کار کنم!؟ آنجا برای من مرزی بود بین اینکه مادر این 
فیلم باشم یا مادری که نگران پسرش است، اما در نهایت به خاطر 
اینکه خودش هم خیلی دوست داشت، پذیرفتم. در حال حاضر 
نیز راضی و خوشحال هستم چرا که آن چیز را که خانواده در پی 

آن بود محقق شد.
از تجربه اکران فیلم بچه های طوفان بگویید؟

این فیلم یک فیلم ارزشــمند در حوزه کــودک و نوجوان 
است. به همین دلیل وزارت ارشاد به تیم سازنده این فیلم لطف 
داشتند و نوبت اکران این فیلم را در ایام نوروز دادند که البته به 
دلیل آنکه در زمان بندی کمی این اتفاق افتاد متاسفانه فرصتی 
برای تبلیغ و معرفی فیلم نداشــتیم. و از طرفی بنیاد فارابی با 
اینکه ۳0 درصد از فیلم را سهیم بود اما در هیچ یک از مراحل 
جز مسئله حسابرســی در کنار تیم سازنده فیلم نبود، فارابی 
تنها یک واریزی 200 میلیون تومانی برای  فیلم بچه های طوفان 
داشت که در مقابل هزینه های ساخت فیلم به چشم نمی آمد. و 


